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Onderwerp 
Het informeren over de beantwoording van de schriftelijke vragen inzake de verkoop van de boerderij in 
Doornspijk door de provincie Gelderland. 
 
Aanleiding en achtergrond 
Op 10 maart jl. heeft de fractie van CVO op basis van artikel 35 van het Reglement van orde het college 
van Oldebroek verzocht de gemeenteraad te informeren over de verkoop van een boerderij in Doornspijk 
door de provincie Gelderland, over contact met de provincie, het proces van de verkoop en waarom dit 
zo lang duurt.  
 
Boodschappen 
1.1 Conform het ‘Reglement van orde gemeenteraad’ de schriftelijke vragen beantwoorden. 
De schriftelijke vragen die op 10 maart jl. zijn gesteld door CVO beantwoorden conform het Reglement 
van orde gemeenteraad. De beantwoording van de schriftelijke vragen is als volgt: 
 
Naar aanleiding van de unaniem aangenomen motie van 10 november 2022, waarin wordt verzocht dat 
het college actief met de provincie in gesprek gaat omtrent de 4 merken 
1. Wij willen graag dat het college bij provincie Gelderland navraag doet waarom er nog actief contact 

wordt gelegd met boeren buiten onze gemeente of deze eventueel open staan voor een verplaatsing 
naar de locatie Veldweg te Doornspijk. Dit betreft de boerderij die nog in bezit is van de provincie. 
Als gemeente hebben wij, mede namens de wethouder/college, meerdere malen geïnformeerd naar 
de stand van zaken en hoe het verdere proces zal gaan verlopen. Daarbij hebben wij ook het verzoek 
neergelegd bij de provincie om ons als betrokken gemeente ook actief te informeren wanneer er 
nieuwe stappen in het proces zijn. Dit signaal heeft Liesbeth Vos onlangs nog een keer gegeven 
vooraf aan de provinciale verkiezingen, toen er een bus tour was met adspirant PS leden langs de 
gemeenten van de KvdV. De portefeuillehouder heeft ook regelmatig contact met de stichting zelf. 

 
2. En daaraan gekoppeld de vraag waarom het traject zo lang duur: zoals de provincie destijds zelf 

aangaf moest elk bod voor 30 september 2022 binnen zijn. Stichting de 4 merken heeft eind 
september dan ook een bod op de boerderij aan de Veldweg uitgebracht en zij zijn nog steeds in 
afwachting welke partij het wordt gegund. Dit zou echter begin dit jaar al bekend moeten zijn. 
De provincie is momenteel bezig met de inhoudelijke toetsing van de 12 verschillende inschrijvingen. 
Bij een aantal inschrijvingen ontbrak de nodige informatie, waardoor dit proces langer duurt. De 
provincie heeft bij deze partijen aanvullende informatie opgevraagd. 

 
3. Het bevreemdt ons dan ook zeer te moeten horen dat de provincie nog actief boeren benadert buiten 

onze gemeente om op betreffende locatie te gaan kijken. Wij zouden het zeer wenselijk vinden en op 
prijs stellen als de wethouder dit zo snel mogelijk oppakt, om duidelijkheid te krijgen over de gang van 
zaken. 
Er is contact geweest tussen de provincie en de stichting naar aanleiding van bezoeken op de 
betreffende locatie. Zij gaven aan hier niet van op de hoogte te zijn en gaven nogmaals aan dat er 



2 
 

geen ruimte is om opnieuw te bieden, dat hebben ze ook formeel gecommuniceerd aan de partijen 
die zich hebben ingeschreven. 

 
Bijlage(n) 
BW20230418 Vragen CVO. 
 
Oldebroek, 18 april 2023. 
 
Burgemeester en wethouders van Oldebroek, 
 
 
 

 , secretaris P.H. Lensselink,   , burgemeester T.H. Haseloop-Amsing. 
 


